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Vragen ex. Artikel 40 Reglement van Orde 

 

Van : Marielys Roos, fractie Hart voor Bloemendaal 

Betreft : Kwestie Meerzicht en renovatie dak van de st. franciscusschool 

Datum : 22 maart 2017 

 

 

Geacht college, 

 

Hierbij verzoek ik u mij te bevestigen dat er geen onomkeerbare besluiten worden genomen tav: 

 

1. De kwestie villa Meerzicht (ik verwijs naar de tekst van de inspreekbeurt van de vereniging 

Bloemendaal Noord. Deze inspreekbeurt vond geen doorgang gisteren, maar is verplaatst 

naar de komende vergadering bestuur en middelen); 

 

2. Renovatie dak van de St Franciscusschool. Ik verwijs naar mijn e-mail correspondentie van 

gisteren hierover met de ambtenaren. Intussen heb ik contact gehad met de experts. Beiden 

verklaren dat de door u begrote kostenpost niet verantwoord is. De EUR 130 a 140k voor 

renovatie van het dak van deze voormalige school, is niet alleen veel te hoog, de 

werkzaamheden zoals u ze voorstelt, zijn niet nodig. Dat is wat ik gisteren vernomen heb van 

twee externe deskundigen. De mededeling van de ambtenaar dat hij er nu wel klaar mee is 

en de zaak gaat uitbesteden, daarvan zeg ik: absoluut onverantwoord en onacceptabel. Dit 

betreft gemeenschapsgeld. Hetzelfde geldt voor onderwerp 1. 

 

Mvrgr, 

Marielys Roos 

Hart voor Bloemendaal 

 


